

*The Clerk of the House of Commons***MINUTES OF PROCEEDINGS**

Thursday, February 8, 1973.

(1)

[Text]

The Standing Committee on National Resources and Public Works met at 10:40 o'clock a.m. this day, for the purpose of organization.

Members present: Messrs. Andre, Balfour, Bawden, Blais, Dinsdale, Douglas, Ethier, Gendron, Haliburton, Higson, Hymmen, McRae, Paproski, Rompkey, Rooney and Stevens.

Taking part: Messrs. Bell, Hopkins and Schumacher.

The Clerk of the Committee presided over the election of the Chairman of the Committee.

Mr. Gendron, seconded by Mr. Ethier, moved,—That Mr. Hymmen do take the Chair of this Committee as Chairman.

The question being put on the said motion, it was agreed to and Mr. Hymmen was invited to take the Chair.

Mr. Hymmen thanked the members of the Committee for the honour bestowed upon him and then called for a motion to elect a Vice-Chairman.

On motion of Mr. McRae, seconded by Mr. Dinsdale, Mr. Lajoie was appointed Vice-Chairman of the Committee.

Agreed.—That three Liberal representatives (including the Chairman and Vice-Chairman), three Progressive Conservative representatives, one representative from the New Democratic Party and one representative from the Social Credit Party do compose the Sub-committee on Agenda and Procedure.

Mr. Balfour moved,—That the Committee print 1,000 copies of its Minutes of Proceedings and Evidence and as a supplementary issue, an Index prepared by the Library of Parliament.

After debate thereon, the question being put on the said motion, it was agreed to.

Agreed.—That the question of authorizing the Chairman to hold meetings to receive and authorize the printing of evidence when a quorum is not present, be referred to the Sub-committee on Agenda and Procedure.

At 10:55 o'clock a.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

Thursday, February 15, 1973.

(2)

[Text]

The Standing Committee on National Resources and Public Works met at 8:02 o'clock p.m. this day, the Chairman, Mr. Hymmen, presiding.

Members present: Messrs. Andre, Bawden, Blais, Douglas, Éthier, Gendron, Hamilton (*Qu'Appelle-Moose Mountain*), Harding, Hopkins, Hymmen, Lajoie, McRae, Ritchie, Rompkey, Schumacher, Stevens and Woolliams.

PROCÈS-VERBAL

Le jeudi 8 février 1973

(1)

[Traduction]

Le Comité permanent des ressources nationales et des travaux publics se réunit aujourd'hui à 10h.40 du matin aux fins d'organisation.

Membres présents: MM. André, Balfour, Bawden, Blais, Dinsdale, Douglas, Ethier, Gendron, Haliburton, Higson, Hymmen, McRae, Paproski, Rompkey, Rooney et Stevens.

Autres participants: MM. Bell, Hopkins et Schumacher.

Le greffier du comité préside à l'élection du président.

M. Gendron, appuyé par M. Ethier, propose que M. Hymmen occupe le fauteuil.

Ladite motion, mise aux voix, est adoptée et M. Hymmen est élu président.

M. Hymmen remercie les membres de l'honneur qui lui est fait et il se dit prêt à recevoir les candidatures au poste de vice-président.

Sur proposition de M. McRae, appuyé par M. Dinsdale, M. Lajoie est nommé vice-président du comité.

Il est convenu—Que le sous-comité de la procédure et de l'organisation soit formé de trois représentants libéraux (y compris le président et le vice-président), de trois représentants progressistes conservateurs d'un représentant du Nouveau parti démocratique et d'un représentant du parti du Crédit social.

M. Balfour propose que le comité fasse imprimer mille exemplaires des procès-verbaux et témoignages et, à titre de publication supplémentaire, un index des travaux sessionnels établi par la bibliothèque du Parlement.

Après discussion, ladite motion, mise au voix est adoptée.

Il est convenu—Que la question d'autoriser le président à tenir des séances pour recevoir et autoriser l'impression des témoignages en l'absence d'un quorum soit soumise au sous-comité de la procédure et de l'organisation.

A 10h. 55 du matin, le comité suspend ses travaux jusqu'à nouvelle convocation du président.

Jeudi 15 février 1973.

(2)

[Traduction]

Le Comité permanent des ressources nationales et des travaux publics se réunit aujourd'hui à 20h02 sous la présidence de M. Hymmen.

Membres présents: MM. Andre, Bawden, Blais, Douglas, Ethier, Gendron, Hamilton (*Qu'Appelle-Moose Mountain*), Harding, Hopkins, Hymmen, Lajoie, McRae, Ritchie, Rompkey, Schumacher, Stevens et Woolliams.